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Geacht College, 

 

PVM heeft een poging gedaan om deel te nemen aan de stadsronde m.b.t. de OV sessie. Zowel 
burgers als  raadsleden kregen echter niet de  mogelijkheid hun vragen of bedenkingen te stellen. Wel 
was er na afloop in de antichambre nog gelegenheid om vragen te stellen. De burgers begrijpen er 
niets mee van, maar ook voor raadsleden is dit geen werkbare situatie immers de volgende 
vergadering/ronde gaat aansluitend weer van start. 

Omdat het in dit besluit (aanbesteding door de Provincie ) over veel belangrijke zaken gaat die de 
Maastrichtse samenleving betreffen,  heeft Partij Veilig Maastricht alsnog een aantal  dringende 
vragen. 

 
1

e
 In het verleden is er besloten dat mensen met een lichte handicap en kinderen met autisme gebruik 

kunnen/moeten maken van het Openbaar vervoer. ( Arriva in deze) Hierover hadden wij een afspraak 
m.b.t. de afstand van 500 mtr. naar O.V. haltes. 
Bent u het met ons eens dat door het schrappen van diensten en een grotere afstand naar O.V haltes, 
dit voor deze doelgroepen niet meer haalbaar is,en zo ja, wat gaat u hieraan doen? 

 

2
e
. Niet alleen bovengenoemde doelgroepen maar ook veel ouderen worden verstoken van O.V in 

verschillende Maastrichtse wijken, we willen de mensen uit hun isolement halen, maar doen met deze 
maatregel precies het tegenovergestelde. Onze vraag is of u nog de gelegenheid krijgt, en de intentie 
heeft  om hierover met de Provincie en Arriva in gesprek te gaan om deze plannen te wijzigen of te 
veranderen ( maatwerk)? 
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3
e
. Wij werken er hard aan om een klimaatneutrale stad te zijn/worden, maar Partij Veilig Maastricht 

vreest dat door het schrappen van lijnen de burgers in deze wijken weer noodgedwongen de auto 
gaan gebruiken hetgeen de luchtkwaliteit niet ten goede komt. Is hier rekening mee gehouden en 
welke oplossing heeft u hiervoor? 

In afwachting van uw antwoord, 
Namens de fractie van PVM 
Tiny Meese fractievoorzitter 
T: 0653485175 
E:t.meese@home.nl   
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